

《单词百科:eclampsia是什么意思?eclampsia怎么发音?eclampsia的解释和用法》

英语单词eclampsia是什么意思?eclampsia怎么读?eclampsia怎么发音?简答网为您整理了eclampsia的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



eclampsia怎么读

eclampsia的读音:[klæmpsi]

eclampsia的意思

1、n.子痫惊厥;

eclampsia的相关词组

1、 antepartum eclampsia 产前子痫;

eclampsia的双语例句

1、 The prognosis of cerebral hemorrhage caused by eclampsia was poor.

由子痫并发的脑出血预后较差.

2、 Lack of Calcium in children would lead to rickets, eclampsia and decayed teeth, etc.

缺钙儿童会出现佝偻、 惊厥、 龋齿等病.

3、 Objective: To analyze relationship between outcome of perinatal infant of eclampsia and perinatal health examination.

结论: 加强围产期保健,可以预防子痫,改善子痫围产儿的预后.

4、 These patients have an increased risk of developing preeclampsia or eclampsia (toxemia) of pregnancy.

但其罹患先兆子痫和妊娠毒血症的风险会增加.

5、 Eclampsia is a rare disease that can develop during pregnancy.

惊厥是妊娠期可能发生的罕见并发症.

6、 Objective Correct gestational hypertension effectively early in order to prevent the disease of the eclampsia.

目的及早有效地纠正妊娠期高血压,以预防子痫的发生.

7、 Study of the time of termination of pregnancy and delivery type for patients with severe pre-eclampsia.

与重度子痫前期患者的分娩时机及方式探讨>>相似的文献.

8、 INDULGING in chocolate during pregnancy could help ward off a complication known as pre-eclampsia.

怀孕期间摄取巧克力有助于避开先兆子痫综合症.

9、 E . Eclampsia refers to the development of grand mal seizures in a woman with preeclampsia.

子痫是指先兆子痫的妇女发生的癫痫大发作.

10、 Results The rate of eclampsia group were higer than those in noeclampsia group.

结果子痫组剖宫产、孕产期并发症及围产儿病死率明显高于非子痫组.

以上是简答网为您整理的eclampsia怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于eclampsia

的用法、eclampsia的释义、

eclampsia的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/eclampsia>

